
 

Sak 7  Innkomne saker: 

tir. 12. mar. 2019 kl. 21:07 skrev reidar mylius <reidar.mylius@gmail.com>: 

Foreslår at årsmøtet kan ta seg ti'a te å drøfte følgjende under innkømne saker: 

 

a. Opplegg for beredskapen for løypepreparering. 

 

b. "Første-evaluering" av Gauldalsløypa. 

 

c. "Nye" løypetraseer/-parseller for å dempe ev. "konflikter" med snøscootertrafikken. 

 

Styret legger saken fram for årsmøtet til drøfting og foreslår følgende innstilling 
til vedtak: 

Styret arbeider videre med innspillene fra årsmøtedrøftingen i innkomne 
saker. 

 


